

## MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JANUARY 26, 1988

(54)

[Text]

The Standing Committee on National Health and Welfare met *in camera* at 9:37 o'clock a.m., in Room 208 of the West Block, this day, the Chairman Bruce Halliday presiding.

*Members of the Committee present:* Léo Duguay, Bruce Halliday, Paul McCrossan, Margaret Anne Mitchell, Barry Turner.

*In attendance: From Evalusearch:* Paul D. Rosenbaum.

The Committee considered its future business.

By unanimous consent, it was agreed,—That the following individuals be invited to appear before the Committee on the issue of drug labelling:

—Murray Dorin, M.P.

—Dr. Ed Napke, Chief, Product Related Disease Division, Health Protection Branch, Department of National Health and Welfare.

—Susan Daghish, Executive Director, Allergy Information Association.

—David Skinner, President, Nonprescription Drugs Manufacturers Association of Canada.

By unanimous consent, it was agreed,—That the Chairman authorize the expenditure of funds from the Committee budget to pay the costs incurred for a reprint of 1,000 copies of the Report *Booze, Pills and Dope*.

By unanimous consent, it was agreed,—That the Committee undertake a study of Health Care in Canada.

At 10:10 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, JANUARY 28, 1988

(55)

The Standing Committee on National Health and Welfare met at 6:38 o'clock p.m., in Room 371 of the West Block, this day, the Vice-Chairman Barry Turner presiding.

*Members of the Committee present:* Sheila Copps, Barry Turner.

*Acting Members present:* Girve Fretz for Bruce Halliday; Gabriel Fontaine for Léo Duguay; Howard McCurdy for Margaret Anne Mitchell.

*In Attendance: From Evalusearch:* Paul D. Rosenbaum.

*Witnesses:* Murray Dorin, Member of Parliament. *From the Department of National Health and Welfare:* Dr. Ed Napke, Chief, Product Related Disease Division, Health Protection Branch. *From the Allergy Information Association:* Susan Daghish, Executive Director. *From the*

## PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 26 JANVIER 1988

(54)

[Traduction]

Le Comité permanent de la Santé nationale et du Bien-être social se réunit à huis clos, aujourd'hui à 9 h 37, dans la pièce 208 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Bruce Halliday, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Léo Duguay, Bruce Halliday, Paul McCrossan, Margaret Anne Mitchell, Barry Turner.

*Aussi présent: De Evalusearch:* Paul D. Rosenbaum.

Le Comité détermine ses futurs travaux.

Par consentement unanime, il est convenu,—Que les personnes dont les noms suivent soient invitées à comparaître devant le Comité relativement à la question de l'étiquetage des drogues:

—Murray Dorin, député.

—Docteur Ed Napke, chef, Maladie associée à un produit, Protection de la santé, ministère de la Santé nationale et du Bien-être social.

—Susan Daghish, directeur exécutif, Association de l'information sur les allergies.

—David Skinner, président, *Nonprescription Drugs Manufacturers Association of Canada*.

Par consentement unanime, il est convenu,—Que le président autorise un déboursé à même le budget du Comité pour régler les frais liés à la réimpression de 1,000 exemplaires du rapport intitulé: *Booze, Pills and Dope*.

Par consentement unanime, il est convenu,—Que le Comité entreprenne une étude des soins médicaux au Canada.

À 10 h 10, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 28 JANVIER 1988

(55)

Le Comité permanent de la santé nationale et du bien-être social se réunit aujourd'hui à 18 h 38, dans la pièce 371 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Barry Turner, (*vice-président*).

*Membres du Comité présents:* Sheila Copps, Barry Turner.

*Membres suppléants présents:* Girve Fretz remplace Bruce Halliday; Gabriel Fontaine remplace Léo Duguay; Howard McCurdy remplace Margaret Anne Mitchell.

*Aussi présent: De Evalusearch:* Paul D. Rosenbaum.

*Témoins:* Murray Dorin, député. *Du ministère de la Santé nationale et du Bien-être social:* Docteur Ed Napke, chef, Maladie associée à un produit, Protection de la santé. *De l'Association de l'information sur les allergies:* Susan Daghish, directeur exécutif. *De Nonprescription*